
IWA PRESS RELEASE INFO 

FOR IMMEDIATE RELEASE: 
 
CONTACT:  
Al Louangketh 
AmmaLa Outdoors 
Tel: +49 771 17513253 
FAX Number: N/A 
Email Address: a.louangketh@ammala-outdoors.de  
Website URL: www.ammalaoutdoors.com  
 
OUTDOOR COMPANY 
 
Braeunlingen, Baden-Wurttemberg, 24.2.2017;  
 
We are an American owned business licensed in Germany, let us be your extension of your interest in 
the outdoor industry in the European market. 
 
Not only do we provide great outdoor products for the European market, we are also one of the leading 
American owned hunting agencies in Germany providing clients with great hunting and fishing 
adventure worldwide. 
 
We provide quality traditional and modern hunting products for everyday use as well as our services to 
our dealers, clients and business partners is our top priority. 
 
ABOUT  
 
Since 2012 we've been offering quality outdoor products as well as provided some of the world's best 
hunting opportunities to Europeans and the international outdoorsmen for well over four years, our 
clients and partners can rest assured that our brand name comes with great services, quality and 
dependability that they can trust. We're not your typical one stop shop business; find out for yourself 
what separates us from the rest. 
 
For more information, contact: info@ammala-outdoors.de  
 
- END - 
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IWA PRESSEMITTEILUNG  

 
ZUR SOFORTIGEN VERÖFFENTLICHUNG: 
 
KONTAKT:  
Al Louangketh 
AmmaLa Outdoors 
Tel: +49 771 17513253 
FAX Number: N/A 
Email Addresse: a.louangketh@ammala-outdoors.de  
Website URL: www.ammalaoutdoors.com   
 
OUTDOOR COMPANY 
 
Bräunlingen, Baden-Württemberg, 24.2.2017;  
 
Wir sind ein in Deutschland zugelassenes amerikanisches Geschäft.Llassen Sie uns Ihre Erweiterung von 
Ihren Geschäftsinteressen an der Outdoor-Industrie auf dem europäischen Markt sein. 
 
Wir bieten nicht nur großartige Outdoor-Produkte für den europäischen Markt an. Wir sind auch einer 
der führenden amerikanischen Jagd-Agenturen in Deutschland und bieten unseren Kunden weltweite 
Jagd- und Angel-Erlebnisse. 
 
Über uns 
 
Seit 2012 bieten wir qualitativ hochwertige Outdoor-Produkte an und bieten seit über vier Jahren 
weltweit die besten Jagdmöglichkeiten der Welt für Europäer und internationale Outdoor-Fans. Unsere 
Kunden und Partner können sich darauf verlassen, dass unser Markenname mit großartigen 
Dienstleistungen und Qualität ausgestattet ist und Zuverlässigkeit, auf die sie vertrauen können. Wir 
sind nicht nur ein typisches One-Stop-Shop-Geschäft. Finden Sie heraus, was uns von den Anderen 
unterscheidet. 
 
Für mehr Informationen kontaktieren Sie uns: info@ammala-outdoors.de   
 
- ENDE - 
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